
Protokoll Häradsdomarevägens samfällighet 

Häradsdomarevägens Samfällighet Orgnr: 857203-0073 
 
Styrelsesammansättning 2019/2020: Ordförande Christer Olsson Hus 38, Kassör Caroline 
Åkesson Haideri Hus 102, Sekreterare Almadina Vajzovic Hus 130, markförvaltare Tommy 
Larsson Hus 142, Daniel Bengtsson Hus 116, Suppleant, Svante Lundqvist Hus 34, Claes 
Hertzberg Hus 186  

 
tisdag den 2 juni 2020 
Närvarande: Tommy Larsson, Daniel Bengtsson, Svante Lundqvist, Almadina Vajzovic. 
Ej närvarande: Claes Hertzberg, Caroline Åkesson Haideri 

 
Noteringar: 

Christer redogör för nuläget: Vårt utskick till medlemmarna blev följande resultat. 75 svar av 

96. 72 svarade JA och 4 Nej, 1 Nej men att asfaltera samt parkeringarna. 1 vet ej. Detta 

ersätter inte en röstning vid ett årsmöte utan ska ses som en vägledning för styrelsen i 

rådande situation.  

OpenInfra är redo att starta upp jobbet med att dra in fiber i området, vi behöver ge okey på 

att starta etapp 2 och 4 enligt beställningsunderlaget från Torslanda Entreprenad, vi får 

då använda vårt eget kapital i samfälligheten till dess att vi får klart med lån från 

banken. Alternativet är att OpenInfra gräver själva och att vi inte får de synergieffekter 

vi har eftersträvat genom att samordna arbete.  

Beslut att ge ett klartecken till Torslanda Entreprenad att starta etapp 2 o 4. 

Dialog med banken fortgår och beslut om att betala ut lånet hålls inne p.g.a den 

brevkorrespondens som hamnade hos banken. Jurist från banken ser över våra 

årsmötesprotokoll och återkommer med nytt besked om något behöver förtydligas. 

Tommy kollar möjligheten att genomföra årsmöte digitalt. 

Mötet avslutas. 

Christer redogjorde för Claes och Caroline vad som avhandlats på mötet och det beslut som 

tagits gällande etapp 2 o 4.  

Caroline reserverar sig för beslutet då vi inte har helt klart med banken. 

  

Vid tangenterna  

Christer Olsson 


